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Moc zdravím uprostřed adventní doby. Přináším vám hrst 

informací o dění  v malínské farnosti.  

 Včera přišel k dětem svatý Mikuláš. Bylo to moc krásné a 

radostné setkání a moc děkuji všem, kdo jste je připravili. Snad se stane 

v Malíně tradicí. Pro všechny, kdo tam nebyli, otiskuji alespoň pár 

fotografii.  

 Před několika dny byly zprovozněny internetové stránky farnosti 

Nový Malín: www.farnostnovymalin.cz Budeme se snažit, abyste tam 

našli co nejvíce aktuálních zpráv ze života farnosti.  Je to první pokus a 

určitě se budou naše stránky časem zdokonalovat. Byl bych rád, 

kdybyste si odtamtud mohli také stahovat fotografie z různých farních akcí. Do naší Pastorační rady 

farnosti jsem přičlenil pana Davida Vašatu, který se o stránky stará a věřím, že bude nápomocný 

v organizování farního života. Děkuji mu za ochotu a čas, který už nám věnoval.  

 Kdo jste v poslední době navštívili naši oratoř, určitě jste si všimli, že je tam nový nábytek: do 

výklenku přibyla vestavěná skříň s policemi. Stála 9 tisíc korun, přičemž z našich sbírek jsem zaplatil 

čtyři a půl tisíce. Zbytek částky a také televizor s DVD přehrávačem jsou sponzorským darem. Děti 

v kroužku tak mohou uvidět něco z katechetických filmových pomůcek. Už toto pondělí je zveme na 

17.00 hod. na film o svatém Mikuláši, který krásně ukazuje, kým doopravdy tento svatý byl. Všechny 

děti jsou vítány.  

 Nakonec tu mám důležitou informaci hospodářského charakteru. Po dlouhé debatě na 

pastorační radě jsme se rozhodli udělat v kostele výměnu způsobu vytápění kostela. Je totiž nejen 

třeba snižovat výdaje za elektřinu, ale stejně tak je nutné řešit problémy s vypadávajícími pojistkami 

(jak jste toho svědky mnohokrát před bohoslužbou). Především však musíme přemýšlet 

dlouhodobě… elektřina zlevňovat nebude. Proto postupně - v horizontu nejbližších let - budeme 

reformovat její využití v kostele.  

V mém předchozím působišti na Hané jsem měl dobré zkušenosti s vytápěním formou topných 

rohoží v lavicích. Vypadají přesně tak, jako ty, na kterých sedíte teď v kostele. Topí velmi jemně a 

pocítíte to, až si na ně sednete. (Myslím si, že to ocení také naše děti…) Takové vytápění můžete 

uvidět už v mnoha kostelech, třeba v Nové Hradečné. Každá lavice má svůj vypínač, to znamená, že 

se topí opravdu jen v těch lavicích, ve kterých někdo sedí. Spotřeba při zapnutí všech lavic je taková, 

jako spotřeba dvou stávajících infrazářičů. Třeba ve všední den se však zapojí jen několik málo lavic. 

Bude možné také snížit jistič, což výrazně zmenší poplatky účtované elektrárnou. Na léto se do lavic 

vrátí stávající rohože, aby se vyhřívané zbytečně neopotřebovávaly.  

Důležité je i estetické hledisko. Infrazářiče, které jsou tam teď, určitě nezdobí barokní kostel. Z 

téhož důvodu chystáme i výměnu osvětlení. Škaredé a nešetrné výbojkové lampy se dnes nedávají 

ani do výrobní haly, kdežto my je máme v kostele. Kdysi se to tak dělávalo, dnes už je však doba jiná.  

Zmíněné rohože jsou objednané a budou hotové kolem Vánoc. Nevím, zda se nám podaří je na 

svátky zapojit, ale určitě k tomu dojde nejpozději na počátku nového roku. Budou stát 100 tisíc 

korun. Při počtu 28 lavic (+ dvě pro ministranty) to vychází na nějakých cca 3500,- za lavici. Není to 

http://www.farnostnovymalin.cz/


málo, ale potřebné peníze máme bezúročně půjčené a můžeme je v klidu postupně splácet. Jsem 

přesvědčený, že je to dobrá investice.  

Prosím, abyste na to pamatovali při farních sbírkách, zvláště těch o svátcích a o první neděli. 

Všechny sbírky jsou „naše“ (kromě těch, které jsou předem oznámeny na cizí účely, třeba na 

Charitu). Přivítáme i sponzorské dary, za které můžete dostat potvrzení pro snížení základu daně. 

Své příspěvky můžete donést kdykoliv v hotovosti nebo poslat na bankovní účet farnosti: 

231334964/0300. Jsem si jistý, že nákup nového topení se nám vyplatí a že ho rychle zaplatíme.  

Rozpis vánočních bohoslužeb máte v Tam&Tamu.  

Krásný zbytek adventu a láskyplné Vánoce přeje P. Slawomir.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Topné rohože v kostele v Nové Hradečné 



 

 

 

SVATÝ MIKULÁŠ V NOVÉM MALÍNĚ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prosíme opět o příspěvek na Adopci na dálku. Další platbu na vzdělání 
Šérli z Haiti budeme odesílat koncem měsíce prosince. Kasička bude vždy 
před nedělní mší svatou umístěna v kostele vzadu na stole. Pán Bůh zaplať. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


